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Zápis 9/2011 ze zasedání zastupitelstva obce Okrouhlá Radouň konaného dne 26. 8. 2011 od 
19.00 hod. na obecním úřadu 
 
Přítomní: Jaroslav Holický, František Kolář, Jaroslav Urbánek, Zdeněk Leitner, Martin Rak, Petr 
Michálek, Michal Šimůnek 
 
 
Hosté: J. Bartoška, M. Kazbunda 
 
1) Zahájení 
2) Rozpočtová změna 
3) Žádost o rozšíření veřejného osvětlení 
4) Diskuse 
5) Závěr 
 
Zapisovatel: Michal Šimůnek 
 
Ověřovatelé: Jaroslav Urbánek, Jaroslav Holický 
 
1) Zahájení 
Starosta zahájil zasedání ZO v 19.00 hod., přítomná je nadpoloviční většina zastupitelů, 
zastupitelstvo obce je usnášeníschopné. 
 
Starosta navrhl následující doplnění programu:  
- žádost pana Bartošky o projednání stavebních úprav v obchodě 
 
Hlasování: Pro 7: proti 0: zdržel se: 0 
 
Starosta požádal zastupitele o vznesení připomínek k zápisu z minulého ZO. Bylo konstatováno, že 
byla splněna všechna usnesení z minulého ZO. 
 
2) Rozpočtová změna č. 6 
ZO projednalo a schválilo rozpočtovou změnu č. 6. 
 
Hlasování 7: 0: 0 
 
3) Žádost o rozšíření veřejného osvětlení 
Starosta seznámil zastupitelstvo s žádostí paní Kazbundové o rozšíření veřejného osvětlení na 
nových parcelách. 
 Zastupitelstvo žádost projednalo a schválilo s tím, že k rozšíření veřejného osvětlení dojde po 
vybudování dalších parcel. 
 
Hlasování 7: 0: 0 
 
 
4) Žádost pana Bartošky o projednání stavebních úprav v obchodě 
Starosta obce seznámil ZO s žádostí pana Bartošky, který by rád v budově místního obchodu 
provedl dílčí stavební úpravy: přemístění plynových přímotopů a zbudování dalšího WC. 
Zastupitelé v doprovodu pana Bartošky navštívili místní obchod, aby se lépe seznámili s 
požadovanými stavebními úpravami. V následné diskusi na obecním úřadu pan Bartoška nedokázal 
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zcela jednoznačně specifikovat, za jakým účelem by byly stavební úpravy provedeny. Jedna z 
možných variant je zbudovat v místnosti za obchodem klub/bar/občerstvení, který by sloužil jako 
prostor určený pro zákazníky obchodu popřípadě jako klubovna Radouň Motorsportu či hostinec s 
pravidelnou provozní dobou.  Zastupitelstvo se dohodlo, že před schválením stavebních úprav je 
nutné znát, za jakým účelem budou tyto realizovány. Zastupitelstvo se usneslo, že diskuse o 
stavebních úpravách se přesune na další zasedání zastupitelstva. Do té doby žadatel musí podrobně 
a písemně specifikovat plánový způsob využití prostor za obchodem (bývalý sklad). Dalším 
důvodem odložení projednání žádosti je skutečnost, že žádost byla předložena po zveřejnění 
programu zasedání ZO a obyvatelé Okrouhlé Radouně tak neměli možnost vyjádřit se k záměrům 
pana Bartošky. 
 
Hlasování 7: 0: 0 
 
5) Diskuse 
A) Starosta podal informaci o průběhu kolaudačních řízení na  parcelách (16 RD).  Na počtu 
zkolaudovaných objektů závisí částka kterou bude nutno vrátit z dotace na budování infrastruktury. 
 
 B) Oprava vodovodu 
Starosta seznámil zastupitelstvo obce s fakturou za opravu vodovodu ve výši Kč 19.627,--. 
Zastupitelé diskutovali dílčí fakturační položky a pověřili starostu obce, aby s realizátorem opravy 
prověřil oprávněnost dílčích položek a jejich výše. ZO starostu dále pověřilo, aby v případě, že 
budou všechny položky realizátorem opravy vysvětleny, obratem fakturu uhradil. 
 
Hlasování 7: 0: 0 
 
 
C) Rozpočet obce pro rok 2012 
ZO předběžně diskutovalo rozpočet obce pro rok 2012. Předběžný rozpočet obce pro rok 2012 bude 
s pomocí pana M. Kazbundy vytvořen koncem října, po předběžném vyčíslení příjmů a 
obligatorních výdajů budou následně diskutovány dílčí výdajové položky. Starosta v této souvislosti 
pověřil zastupitele, aby předběžně zvažovali a případně navrhovali možnosti účelného vynaložení 
finančních prostředků obce v roce 2012.   
 
 
D) Program rozvoje venkova pro podzim roku 2011  
Petr Michálek informoval zastupitele o možnosti podávat žádosti o dotace z Programu rozvoje 
venkova, a to v následujících oblastech: 
- Kanalizace, ČOV, vodovody 
- Opravy a nová výstavba komunikací 
- Veřejné osvětlení a rozhlas, úprava veřejných prostranství 
- Oprava škol, obecních úřadů, kulturních domů, kluboven, hasičských zbrojnic apod. 
- Obnova hřišť 
Zastupitelé předběžně vymezili okruh případných žádostí (oprava komunikace směr vodárna, 
úprava návsi, změna způsobu vytápění na obecním úřadu, projektová dokumentace na obecní 
kanalizaci).  
Petr Michálek do příštího zasedání zastupitelstva prověří náročnost podávání žádostí, míru 
spoluúčasti obce a další náležitosti žádostí. Michal Šimůnek prověří možnost žádat o dotaci na 
projektovou dokumentaci k obecní kanalizaci z podzimních programů SZIF. 
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E) Zmulčování obecních pozemků 
Zastupitelstvo odhlasovalo podzimní zmulčování obecních pozemků, které stejně jako v létě 
provede ZEVERA, a.s. Starosta obce pověřil p. Holického aby mulčování u fa Zevera  zajistil. 
 
Hlasování 6: 1: 0 
 
F) Informace o situaci kolem Pracovní skupiny pro dialog o hlubinném úložišti  
Starosta informoval o situaci v Pracovní skupině pro dialog. Starostky a starostové obcí z naší 
lokality (Lodhéřov, Světce, Deštná, Okrouhlá Radouň, Pluhův Žďár) se v nedávné době sešli a na 
místo zástupce lokality uvolněné Michalem Šimůnkem nominovali starostu Zdeňka Leitnera.   
 
H) Urbanistická studie 
František Kolář informoval ZO o stavu realizace urbanistické studie pro území 5SO a 8SO. Z 
oslovených projekčních kanceláří se prozatím ozvaly dvě, z nichž jedna nabídla vypracovat 
urbanistickou studii v ceně 78.000 Kč a druhá v ceně 55.000 Kč. Definitivní výběr projekční 
kanceláře bude učiněn po vyjasnění dalších smluvních podmínek (doba realizace a termín 
dokončení studie). 
 
I) Obecní les 
Zastupitelstvo obce schválilo záměr provést prořezávku včetně prodeje dřeva v obecním lese, a to v 
rozsahu 142 m3.  
 
Hlasování 7: 0: 0 
 
Zastupitelstvo obce se dohodlo na termínu konání příštího zasedání ZO dne 30. 9. 2011 od 
19.00 hod. v místním hostinci. 
 
Usnesení:  

1) ZO  schválilo rozpočtovou změnu č. 6 
2) ZO schválilo rozšíření věřějného osvětlení 
3) ZO schválilo uhradu faktury za opravu vodovodu 
4) ZO schválilo podzimní zmulčování obecních pozemků 
5) ZO schválilo záměr provést prořezávku v obecním lese 

 
Závěr:  
Starosta ukončil zasedání zastupitelstva ve 20.30 hod.   

Zapsal:                                                                         Zdeněk Leitner   

Michal Šimůnek                               Starosta 
                                                                                          
Ověřovatelé: 

Jaroslav Urbánek         
 

Jaroslav Holický   


